经典英文电影对白
常州国际学校 柳金美 整理
1.Gump(《阿甘正传》)

If God had gifted me with some beauty and much wealth, I should have made it as hard for you to leave me, as it is now for me to leave you. I am not talking to you now through the medium of custom, conventionalities, nor even of mortal flesh: it is my spirit that addresses your spirit; just as if both had passed through the grave, and we stood at God's feet, equal — as we are! 

如果上帝赐予我财富和美貌，我会使你难于离开我，就像现在我难于离开你。上帝没有这么做，而我们的灵魂是平等的，就仿佛我们两人穿过坟墓，站在上帝脚下，彼此平等——本来就如此！
2.Jane Eyre（《简爱 》）
Tara! I'll go home.I'll think of some way to get him back. After all, tomorrow is another day!

德园!我要回家.我要想办法让他回到我身边.无论如何,明天是崭新的一天.

3.Gone With The Wind(《乱世佳人》)

This car, Goethe would have bought this car. Why do I keep the car? Ten people by that, ten people, ten more people. This pin, two people. This is gold, two more people. He would have given me two for it, at least one. He would have given me one, one more, one more person, person, Stern, for this. I could have got one more person, and I didn't, and I didn't ......

这辆车,歌德应该会买.我为什么留这辆车,它能换十条命,十条命,多救十个人.这枚胸针,可以救两条命.这是黄金,可多救两个人,他会让我换两个,至少一个人,他会多个我一个人,多一个人,是一个人,斯滕,这个可以换一人的命.我本可多救一个人,可我没有,可我没有......

4.Schindler's List（《辛德勒的名单》）
J: Which of the cities that you visited did your Highness enjoy the most? 

A: Each in its own way was unforgettable. It would be difficult to ...Rome. By all means, Rome. I will cherish my visit here in memory, as long as I live!

记者:公主殿下对所访问的城市中印象最深的是哪一个呢?

安妮公主:每一个城市都各具特色而令人难忘,很难...罗马,无疑是罗马.我会珍惜在这里的记忆,直到永远!

5.Roman Holiday（《罗马假日》）
Mankind, that word should have new meaning for all of us today. We can't be consumed by our petty differences anymore. We will be united in our common interests.....you will once again be fighting for our freedom. Not from tyranny, oppression or persecution. But from annihilation. We're fighting for our right to live, to exist......as the day when the world declared in one voice "We will not go quietly into the night. We will not vanish without a fight. We're going to live on. We're going to survive." Today we celebrate our independence day!

人类这个词,一天赋予了我们全新的意义.大家别在为小的分歧而耗神,应为我们共同的利益团结起来...你们要再次为自由而战,不是抵抗暴君压制和迫害,而是为生存而战,为我们生存的权利而战......而是全世界用同一个声音宣布 " 我们不会束手无策,静坐代毙.我们将会活下去,我们将会生存."的日子.今天,我们庆祝独立日!

世界电影的十大精典台词
1、[原文]”Bond,James Bond”

[出处]肖恩。康纳利，《诺博士》，1962
[译文]“邦德，詹姆士。邦德”

2、[原文]“Of all the gin joints in all the towns in all the world ,she walks into mine.”

[出处]亨弗莱。鲍嘉，《卡萨布兰卡》
[译文]“世界上有那么多的城镇，城镇中有那么多的酒馆，她却走进我的。”

3[原文]”It’s not the men in your life that counts,it’s the life in your men”

[出处]米，威斯特，《我不是天使》
[译文]“并不是你生命中的男人有价值，而是你与男人在一起的生命有价值。”

4[原文]”I’ll be back”

[出处]阿诺。施瓦辛格，《终结者》
[译文]“我会回来。”

5[原文]”Would you be shocked if I changed into something more comfortable.”

[出处]琼。哈罗，《地狱天使》
[译文]“假如我换一身更舒服的衣服你会觉得震惊吗？”

6[原文]”Life was like a box of chocolates,never know what you’re gonna get.”

[出处]汤姆。汉克斯，《阿甘正传》
[译文]“生活就像一盒巧克力，你永远不知道你会得到什么。”

7[原文]”I could dance with you until the cows come home ,On second thought,I’d rather dance with the cows until you come home.”

[出处]格罗克。马克思，《容易事》
[译文]“我可以和你一起跳舞直到母牛回家。如果再想想，我宁愿跟母牛一起跳舞直到你回家。”

8[原文]”Frankly my dear,I don’t give a dream.”

[出处]克拉克，盖博，《乱世佳人》
[译文]“坦白的说，我不在乎。”

9[原文]”You talking to me?”

[出处]罗伯特。德尼罗，《出租车司机》
[译文]“你在跟我说话吗？”

10[原文]”Give me a whisky,ginger ale on the side,and don’t be stingy,baby.”

[出处]葛丽泰，嘉宝。《安娜。克里斯蒂》
[译文]“给我一杯威士忌，里面对一些姜味汽水。宝贝儿，请别太吝啬了。”
